
Bestyrelsmode i Afd.079-0, Brogade, Rolighedsstraede og Labaek. 

18. oktober2017 

IVIode start 19.00 
M0de slut 20:00 
M0det blev afholdt i festlokalet og til stede var: 

Formand Robert Juhl (m0deleder) 
Bestyrelsesmedlem Kim Henriksen (Ref.) 
Bestyrelsesmedlem S0ren Sahl 
Bestyrelsesmedlem Flemming Lorentzen 
Bestyrelsesmedlem Annelise Denning 
Bestyrelsesmedlem John Jensen 
Varmemester Mikkel Chrstiansen (afbud pa grund af ferie). 

Afdelingsbestyrrelsen for Afd. 079-0, Brogade, Rolighedsstraede og Labask afholdte 
d. 18/10 2017 ordinaert bestyrelsesm0de med f0lgende punkter: 

1) Orentering fra Formanden: 
Formanden orienterede om at asfaldt arbejdet i gird og indk0rsel var delvis lavet, 
resten laves nar vejr og vind tillader det. 

2) Orentering fra varmemesteren: 
Formand gav, pa vegne af Mikkel, en kort orentering omkring ny trappe og raekvaerk 
i garden, st0bning af fundament som laves inden det bliver vinter. 
(dagsorden pkt. 6) 

3) Dr0ftelse af malinq af quiv uden for festsalen. 
Der males og dette udf0res lokalt af Mikkel og Frank, nar de har tid til dette. 

4) Dr0ftelse om malinq i mellemoanqen 
Denne males gta eller hvid. Mikkel og Frank maler nir de har tid. 

5) Dr0ftelse af aftale med Yrsas Renq0rinq.: 
Her blev der dr0ftet reng0ringen i vaskeriet (hver 14. dag - hver uge), 
hovedreng0ring samt i elevator. Det er besluttet at der ikke laves hovedreng0rlng, 
der vil ske en klar forbedring af den ugentlige reng0ring. Kontrakt forlaengelse 
unders0ges, og der bliver tilf0jet at der skal pusses vinduer i kaelderen. 

6) Godkendelse af nedtaqninq af trappe oq st0bninq af nvt fundament. 
Punktet blev godkendt under formandens / Varmemesterens orientering. 

7) Godkendelse af opmaerkninq af nve parkerinqspladser oq indk0rsel.. 
Punktet blev godkendt under pkt. 1 og 2. 

8) Forslaq om renoverinq oq malinq af k0kken. qardarobe oq lillesal. Nve lamper og 
lampetter p i vasgoene. 



Det blev besluttet at Mikkel unders0ger hvad det koster, og han skal orienterer 
bestyrelsen pa naeste mode, for der tages endelig stilling / godkendelse af 
forslaget. 

9) Eyt . 
Soren Sahl gjorde opmaerksom pa, at skulle der opsaettes juletrae i ar, sa skal traeet 
vaere leveret senest medio november. 
John Jensen orienterede om websiten og opdatering / problemer af denne. 
Kim Henriksen, gav en orientering fra Lejerbo seminar, herunder om renovation og 
vigtigheden af komunikation til alle beboerne. 

Afdelingsbestyrelsesm0de afholdes 5/2, 2018 kl. 19 

Budget mode 2/1, 2018 kl. 09;00 pa kasernen. (afbud fra Kim Henriksen) 

Naeste bestyrelsesmode er aftalt til d. 8/11 2017 kl. 19 


